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گفتگو با فرهاد تیمورزاده بازیگر جوان و خوش آتیه؛

دنبال آرزوهایم دویدم و به موفقیت رسیدم
طی مدت ۳ سالی که وارد زندگی حرفه ای شده ام همیشه خداوند را شاکر بوده ام که این قدر به من لطف داشته است.

به گزارش خبرنگاران گروه فرهنگ، هنر و رسانه گزارش خبر، سلام خدمت شما و گروه بسیار خوبتون فرهاد تیمورزاده هستم متولد ۳۰/۸/۱۳۷۵ سه سال
هست به صورت حرفهای به بازیگری پرداختم و در سریال های بچه مهندس ۴ ، کلبه ای در مه ، حکم رشد ایفای نقش کردم و خدارو شاکرم در

سریالهای بازی کردم که بهترین سریالهای ایران محسوب میشود ، در خدمت شما هستم.
رمز موفقیت شما چه بوده؟ شما چطور به اینجا رسیدهاید؟

ایمان و توکل به خدا ، ایمان به خودم و ایمان به کارم ، روزها و ماههای بسیار سختی را سپری کردم و سخت تلاش کردم در نهایت خدا در رحمتش را
برویم باز کرد.

مهمترین عامل موفقیتتون چه بوده؟
دنبال آروزهایم دویدم و به آن رسیدم.
چه عواملی باعث شد به اینجا برسید؟

خدا و تلاشی که شبانه روز انجام میدادم دعای خانواده عزیزم.
چند بار شکست خوردین و چگونه دوباره رشد کردین؟

خیلی شکست خوردم و زمین خوردم بارها بلند شدم چه شبهایی که بیخوابی کشیدم مدام در حال تمرین بودم حرفها و قضاوتها برای من پله شد
که فقط حرف و قضاوت نبود بلکه حسادت در آنها موج میزد.

رمز اصلیتون در موفقیت شما چیست؟
دعای پدر و مادرم تلاش و توکل بر خدا

چرا این راه یعنی راه موفقیت را انتخاب کردی؟
چون هیچکس قادر به پیمودن آن نیست همه راحتی را میخواهند و این درست نیست همیشه دنبال سختترین چالشها بودم.

بهترین موفقیتی که کسب کردی چه بوده؟
در سریالهایی بازی کردم که بهترین سریالهای ایران بودند و اعتماد کارگردانهای عزیز آقای حسن لفافیان و آقای احمد کاوری افتخار کار کردن در کنار
آنها برای من لذت بخش بود و هست و آرزوی دوباره کارکردن در کنار آنها را دارم و تلاشهای بی وقفهای که داشتم، نقشهایم کم بود اما به یکباره و
در کمال خوشبختی مردم و مخاطبان از من راضی بودند و کارم را دوست داشتن و همیشه مورد لطف آنها قرار گرفتم و انگیزهام شدن حتی بارها پیام

میدادند که در سریالهای دیگهای هستم یا خیر، همیشه مردم عزیز کشورم دوست دارم از محبتهایشان ممنونم و کمال تشکر را دارم.
به نظر شما مهمترین عامل موفقیتتون چه بوده؟

صبر و تلاش ، اعتماد ، ایمان به خدا و آدمهای خوبی که خدا کنارم قرار داد.
به عنوان یک فرد موفق و بازیگر توصیه شما در شروع کار چیست؟

خیلی از عزیزان چه در صفحه مجازی و چه بسا با آنها رو در صحبت میکنم همیشه گفتم اگر برای شما مقدور هست کلاس بازیگری بگذرانید و کتابهای
استلا ادلر و استانیسلاوسکی حتما بخوانید و فیلمهای متعددی نگاه کنید که به علم شما افزوده شود هر چند بازیگری انتها ندارد ، چیزی است که به

بنده اوایل بازیگری آموختن.
مهمترین عاملی که باعث شد در مسیر هدف تون محکم و استوار بمونید چیه؟

جا نزدن ، صبرکردن ، سختی مسیر و راه طولانی طی کردم به باورهای خودم ایمان داشتم به کاری که انجام میدم.
برای اینکه همیشه موفق بمونید چه کارهایی انجام میدید؟

در همین مسیری که هستم رو به جلو با تمام توان پیش بروم.
در مورد شغلی که دارید چه حسی دارید؟ و چگونه کارهای تان را جلو می برید؟
وقتی عاشق شغلت نباشی درجا میزنید من عاشقم و لذت میبرم ، با برنامه ریزی

این باوری که در شما از همه قویتر بود و باعث موفقیت تان شد چه بود؟
فرهاد تیمورزاده ، پسری که تمام قد ایستادگی کرد و دنبال آرزویش دوید و برآوردهاش کرد.


